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V pondělí 31. prosince jsme ukončili hlasování v anketě, ve které jsme se Vás ptali, jak 
se Vám líbí originálně tvořené pozvánky na každou akci. 
 
Do ankety se zapojilo celkem 22 hlasujících. 12 hlasů (tj. 55%) získala možnost, že se 
Vám plakáty líbí moc. Druhou nejoblíbenější (5 hlasů, tj. 23%) se stala varianta, že by 
plakáty mohli být lepší. Možnost, docela ujdou, se umístila jako třetí v pořadí a získala  
3 hlasy (tj. 14%). Nejméně jste hlasovali pro možnost, že je Vám to jedno (2 hlasy,  
tj. 8%). 
 
Děkujeme za Vaše hlasy. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 29. prosince se sešli příznivci tenisu nad zelenými stoly ke každoročnímu 
turnaji. Mezi 29 účastníky se objevily i 3 odvážné ženy. Po tuhých bojích ve skupinách a 
vyřazovacích kolech se do finále probojovali Pavel Hurtík (na snímku uprostřed s 
pořadateli turnaje) a několikanásobný vítěz tohoto turnaje Tomáš Pícha, který se musel 
sklonit před uměním Hurtíka, který nakonec celý turnaj ovládl. Třetí místo si vítezstvím 
nad Václavem Jaloveckým vysloužil David Kosinka. 
 

 
Fotogalerie zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Stolni_tenis_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve čtvrtek 24. prosince se na Štedrý den u kapličky Sv. Kříže sešli lidé, sousedé,  
přátelé a kamarádi, aby si sdělily své dojmy ze svátků a popřáli vše nejlepší do nového 
roku. Atmosféru zpříjemnil p. Miroslav Pícha, když na trubku zahrál několik koled. 
 

 
Fotogalerii můžete shlédnout zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Setkani_u_kaplicky_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V sobotu 8. prosince navštívil kulturák Mikuláš s andělem a čerty. Pro nadílku si přišlo 
celkem 60 dětí. Ty však nedostaly nadílku zadarmo. Musely si udobřit čerty písničkou či 
básničkou. Za některé museli tuto roli splnit i rodiče. Nadílka se ubírala v rytmu 
tradičních českých čertovských pohádek.  
 

 
Fotogalerie zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Mikulasska_nadilka_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 7. prosince se v kulturním domě sešli k předvánočnímu posezení naši 
starší spoluobčané. Bohužel letos se setkání konalo ve stínu nešťastné nehody, 
i přesto se většina přítomných ráda zúčastnila a užila posezení se svými přáteli. 
 

 
Fotogalerii si můžete prohlédnout zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Setkani_duchodcu 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 30. listopadu uspořádalo Vejrovské zemanství a DDM Písek turnaj 
ve stolním hokeji. K tomu dorazilo do branické hospůdky 18 hráčů. 
Ve finálovém souboji se potkali sourozenci Píchovi. Z vítězství se nakonec radoval 
starší Tomáš, když porazil Míru 4:2. Souboj o bronz ovládl benjamínek Filip Čáp, 
když rozdrtil Jiřího Máchu 11:4. Jako tradičně si všichni medailisté pochutnali na šišce 
loveckého salámu. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve čtvrtek 29. listopadu se konala sešlost u kapličky Sv. Saturnina. I přes nepříznivé 
počasí si tam našlo cestu asi 25 návštěvníků. Ti byli za návštěvu odměněni koblihami, 
Branickými saturninkami a teplou medovinou. Rytířem českého humoru, pro rok 2012, 
byl zvolen herec a komik Martin Dejdar. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Ve středu 28. listopadu byla dokončena rekonstrukce dalšího oplocení. 
Stejný motiv jako mateřská školka dostala i kaplička Sv. Václava. 

 
Více fotografií naleznete zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Rekonstrukce_oploceni_kaplicky 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V neděli 11. listopadu uveřejnil Písecký deník rozhovor s panem starostou.  
Ten byl zaměřen na uskutečněnou první polovinu a plánovanou druhou polovinu 
volebního období. Článek čtete zde: http://pisecky.denik.cz 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 9. listopadu oficiálně přivítal pan starosta nové občánky naší obce. 
V restauraci sportovního areálu popřál nejmenším přírustkům, ale i jejich rodičům, 
mnoho štěstí a zdraví do dalšího života. Pro zpříjemnění atmosféry vystoupily děti z 
mateřské školky s písničkami, které věnovaly právě těm nejmenším. 
Do života v obci byli uvítáni tyto občánci: Tomáš Češka, dvojčátka Amy a Zoe Lisých, 
Amálie Mrkáčková a Jan Zelenka. 
 

 
Fotogalerii naleznete zde: http://fotojanuska.rajce.idnes.cz/Vitani_obcanku 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Ve středu 31. října jsme zastavili hlasování v anketě, kde jste se mohli vyjádřit na 
otázku, jak jste spokojeni s vývojem naší obce (výstavba bytů, rekonstrukce KD, 
udržování zvyků, akce pro děti, atd.)? 
 
Hlasování dopadlo nad očekávání dobře. Pozitivní ohlasy 2,5x převýšily ty negativní. 
Nejvíce hlasů (22, tj. 63%) obdržela možnost, že vývoj obce je super a je třeba v tomto 
pokračovat. Následovaly ji možnosti: je to hrozné (6 hlasů, tj. 17%), mohlo by to být 
lepší (5 hlasů, tj. 11%) a že to v celku jde, že jsme na dobré cestě, jste volili 4x (tj. 9%). 
 
Děkujeme, že jste se zapojili do této ankety a jako již tradičně jsme pro Vás připravili 
novou. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 6. října zavítal do naší obce spisovatel a historik p. Vlastimil Vondruška. 
V kulturním domě se jeho besedy zúčastnilo asi 60 návštěvníků. Ti se mohli dozvědět, 
jak se k psaní vůbec dostal nebo kde čerpá inspiraci. Závěrem zodpověděl i dotazy 
zvědavých posluchačů. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 29. září se ve sportovním areálu konalo Svatováclavské posvícení. 
Tento rok nám sice počasí moc nepřálo, ale i přesto zde vládla pohodová atmosféra. 
Tu svým vystoupením udržoval hudebník J. Jírovec. Děti se zabavily na skákacích 
hradech a trampolínách, připravena pro ně byla i drakiáda. Návštěvníci si zde mohli 
prohlédnout vystavené vozy značky Škoda, Citroen a Hyundai. 
Hlavním bodem posvícení však byla soutěž v požárním útoku "O pohár starosty obce 
Branice". Nejprve se však předvedli nejmenší hasiči, když divákům předvedly, co 
všechno už se stačily naučit. Samotné soutěže se zúčastnilo 12 mužských týmů a 3 
ženské. V mužské kategorii si nejlépe vedly Jetětice. Na domácí borce, kteří letos 
vytvořili 3 týmy, zbylo 4., 6. a 11. místo. Hasičky z Podolí ovládly před kolegyněmi 
z Křenovic a Branic svou kategorii. Celý sobotní program zakončila taneční zábava v 
kulturním domě se skupinou Fantom. 
 

 
 
Několik fotografií naleznete zde v odkaze: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Svatovaclavske_posviceni_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V sobotu 15. září ukončili dobrovolní hasiči posledním kolem v Pasekách soutěž 
"O putovní pohár hasičů okresu Písek" 2012. Mužům se zde nedařilo a skončili na 
12. místě. Celkově jejich vystoupení bylo nejhorším za poslední roky, když v celkovém 
součtu se umístili na 11. místě. Ženy si v posledním klání vybojovaly krásné 6. místo. 
V celkovém pořadí si polepšily na 7. místo. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 15. září se ve sportovním areálu sešli příznivci nohejbalu. Odehrával se zde 
nohejbalový Platan Cup. Tentokrát byl ovšem čistě mužskou záležitostí. Turnaje se 
zúčastnilo celkem 8 týmů. Ty byly rozděleny do dvou skupin. V následném semifinále 
si postup do finále vybojovaly týmy All Stars a Čahouni. Ve finále si lépe vedl tým 
All Stars, když své konkurenty přehrál v poměru 2:1 na sety. Vítězný tým nastoupil v 
sestavě: Tomáš Pícha, Petr Šerhant a Jan Mrkáček. Stříbrnou medaili vybojovali 
Čahouni ve složení: Zdeněk Šerhant, Pavel Hurtík a Pavel Jírovec. Třetí místo obsadil 
tým s největším věkovým průměrem a to Pažouti v sestavě Ladislav Václavík 
(ten byl vyhlášen i nejstarším hráčem turnaje), Petr Pletka a Ivan Herink. Dále se týmy 
umístily v tomto pořadí: 4. Rumíci, 5. Rychlý hnáty, 6. Nekopové, 7. Bubliny a 8. 
Divoši. Nejlepším hráčem turnaje byl zvolen Jíří Fedák (na snímku) z Rumíků. 
 

 
 
Fotogalerii z turnaje si můžete prohlédnout v odkazech zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Nohejbal_Cup_2012/ 
http://fotojanuska.rajce.idnes.cz/Nohejbal_15.9.2012_Branice/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 14. září byla dokončena rekonstrukce oplocení mateřské školy. 
Toto nevyhovující a zastaralé oplocení bylo nahrazeno novými plaňkami 
v přírodním motivu. Jestli se rekonstrukce podařila se můžete přesvědčit v odkaze 
na fotogalerii zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Rekonstrukce_oploceni_MS_2012/  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 8. září se vydali dobrovolní hasiči na pohárovou soutěž do Skal. 
Muži si po dobrém výkonu přivezli 7. místo z celkově 18 hasičských sborů. 
Ženy, v konkurenci 13 týmů, obsadily 9. místo.  
 
Celkové výsledky si můžete prohlédnout v odkaze zde:  
http://poharovky.sdhzabori.cz/vysledky-celkove 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
 



Obec Branice - archiv článků obecních stránek 2012 
 

6  
 

V sobotu 1. a v neděli 2. září se uskutečnil Memoriál Luďka Hejného a pohár 
Premonstrátského kláštera. Jeho dění se postupně odehrávalo na nádvoří 
kláštera v Milevsku, poté v honitbě MS Bor Branice a také v honitbě Bečov Přeštěnice. 
Konečným vítězem tohoto memoriálu se stal vůdce Dr. Šimek 
 
Podrobnější článek čtěte v odkaze na domovských stránkách MS Bor nebo zde: 
http://www.borbranice.cz/news/probehl-memorial-ludka-hejneho 
Fotogalerii taktéž ze stránek MS Bor můžete shlédnout zde: 
http://www.borbranice.cz/fotogalerie/#memorial-l-hejneho-1-jpg 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V neděli 2. září jsme ukončili hlasování v oblíbenosti zastupitelů naší obce. 
V tomto průzkumu hlasovalo historicky nejvíce návštěvníků, a to celkem 65!!! 
Téměř polovina hlasujících (30) označila za nejsympatičtějšího člena zastupitelsta 
našeho starostu p. Stanislava Češku. Za ním v pořadí se umístili jeho zástupci. 
S 10 hlasy p. Miroslav Pícha a se 7 hlasy p. Miroslav Čáp. 7 hlasů od Vás obdržel i 
p. Ladislav Kotaška ml.. Shodně 4 hlasy nastřádali Ing. Petr Černý a p. Zdeněk Volf. 
Anna Strnadová si od Vás vysloužila hlasy 3. 
 
Děkujeme, že jste se zapojili do této ankety a nabízíme Vám novou. 
Hlasovat můžete tradičně pod hlavním menu. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 1. září ve sportovním areálu TJ Sokol proběhl již 11. ročník Volejbal CUPu. 
V konkurenci 6 týmů a 30 hráčů se nejvíce dařilo historicky nejúspěšnějšímu týmu 
tohoto tradičního turnaje - Jelitům. Ty ve složení Pavla Vejvodová, Alena Andělová, 
Tomáš Pícha, Jaroslav Čunát a Petr Šerhant obhájili loňské vítězství, když si ve 
finálovém klání poradili s milevskými Promilemi ve složení Petra Bardová, Monika 
Hantáková, Ondřej Šimánek a Milan Kočovský. Bronzovou příčku si svými výkony 
vysloužily Kyselý bubliny: Milena a Michal Klikovi, Vlastimil Zdeněk a Václav 
Kotmel. I přes nepříznivou předpoveď se počasí umoudřilo a celý turnaj se odehrál za 
příjemného počasí a v ještě příjemnější náladě a atmosféře. 
 

 
 
Rozsáhlejší fotogalerii si můžete shlédnout v odkazech níže: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Volejbal_CUP_2012/ 
http://fotojanuska.rajce.idnes.cz/Volejbal_1.9.2012_Branice/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V sobotu 25. června vyrazili dobrovolní hasiči do nedalekého Milevska, kde se 
zúčastnili dalšího ze závodů "O putovní pohár hasičů okresu Písek 2012". Bohužel se 
jim zde nedařilo podle představ. Muži obsadili 12. a ženy 10. příčku. 
 
Kompletní, leč neoficiální, výsledky soutěže si můžete prohlédnout v odkaze níže: 
http://poharovky.sdhzabori.cz/vysledky-celkove 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 11. června vyrazili zástupci obce na vyhlášení Jihočeské vesnice roku do 
Řepice (okres Strakonice). Právě obec Řepice se letos stala nejlepší vesnicí Jihočeského 
kraje. V rámci její korunovace zde převzal p. Václav Sládek, jako zástupce p. Pavla 
Zemana, ocenění za vzorné vedení obecní knihovny. 

 
Více fotografií naleznete zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Vyhlaseni_Vesnice_roku_-
_Repice_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 11. června se naši dobrovolní hasiči a hasičky zúčastnili dalšího závodu v 
požárnm sportu. Tentokrát tyto boje hostila Krč. Zde se muži i ženy umístili shodně na 
7. místě. 
 
Celkové výsledky pohárové soutěže "O putovní pohár hasičů okresu Písek 2012" si 
můžete prohlédnout zde v odkaze: http://poharovky.sdhzabori.cz/vysledky-celkove 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 4. července se v areálu TJ Sokol konal v pořadí XVI. ročník Memoriálu Ládi 
Šindeláře. Asi 70 fanoušků kopané zde mohlo shlédnout 4 utkání, která byla hrána 2x30 
minut. V prvním semifinále se z postupu radovali hráči FC ZVVZ "B", když nad 
Záhořím zvítězili až po roztřelu ze značky pokutového kopu. Druhé semifinále jasně 
vyznělo pro obhájce prvenství z Hradiště, které jednoznačně přehrálo svého soupeře z 
pražské Hostivaře. Ten se střetl v utkání o bronz s celkem ze Záhoří a díky brance těsně 
před koncem se radoval z vítězství. Ve finálovém utkání nastoupili "domácí" borci proti 
Hradišti a díky lepší produktivitě se zasloužili o to, že pohár tentokrát zůstal "doma". 
 
Výsledky XVI. ročníku Memoriálu Ládi Šindeláře: 
 
I. semifinále:   FC ZVVZ "B" : Sokol Záhoří - 3:2 po PK 
II. semifinále:  TJ Hradiště : SK Hostivař (Praha) - 4:1 
o 3. místo:    SK Hostivař (Praha) : Sokol Záhoří - 2:1 
o 1. místo:    FC ZVVZ "B" : TJ Hradiště - 2:1 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V sobotu 14. června se v areálu TJ Sokol uskutečnil nohejbalový turnaj smíšených trojic. 
Týmy bojovaly ve dvou pětičlenných skupinách o účast v semifinále. Bohužel, již po 
semifinálových utkáních zasáhlo do turnaje nepříznivé počasí, a proto se organizátoři 
rozhodli turnaj ukončit a vyhlásit výsledky. Vítězství nakonec obhájil tým Maličký v 
sestavě K. Malá, I. Herink a P. Pletka. Dále následovaly Jelita (P. Vejvodová, T. Pícha, 
P. Šerhant), Kyselý bubliny (M. Kliková, M. Klika, V. Kotmel), G-Team (A. Andělová, 
M. Prášek, M. Řežábek), Prohrajem, No name, Cucáci, Íkovci, MŠ Branice a  
Divoši z lomů. 
 

 
Fotogalerie zde v odkaze: http://fotojanuska.rajce.idnes.cz/Nohejbal_14.7.2012_Branice/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 7. června se na bernartickém trávníku odehrálo přátelské fotbalové utkání mezi 
družstvy domácích Bernartic a hosty z Branic. Začátek utkání byl díky průtrži mračen 
posunut asi o půl hodiny. Nakonec i počasí ustoupilo a tak nic nebránilo k úvodnímu 
hvizdu utkání. V obou týmech se mezi 30 účastníky představilo dohromady i 5 
odvážných žen. Nakonec než branky, ty stejně nikdo nepočítal, 
zvítězila dobrá nálada a spokojenost.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 6. července se v branickém sportovním areálu konala okrsková soutěž v 
požárním sportu. Ta se skládala ze štafety a požárního útoku. V celkovém součtu si vedli 
nejlépe naši jižní sousedé z Veselíčka. Druzí skončili naši borci a z bronzu se radovaly 
Stehlovice. Na čtvrtém místě skončili zástupci Okrouhlé a soutěž uzavřeli dobrovolníci z 
Křižanova. Soutěž zpestřilo svým útokem branické ženské družstvo.   

 
 
Fotogalerie v odkaze zde: http://fotojanuska.rajce.idnes.cz/Hasici_6.7.2012_Branice/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V sobotu 30. června byla ukončena anketa obecních stránek. Tentokrát na téma: 
Jak často navštěvujete tyto stránky? 
 
Do této ankety se zapojilo celkem 24 hlasujících. Z toho celá třetina zvolila možnost, že 
stránky navštěvuje každý den. Za to jsme pochopitelně rádi. Možnosti, že stránky 
navštěvujete několikrát týdně a párkrát do měsíce jste shodně volili 5 krát. Nahodilou 
návštěvnost označili 4 hlasující. Jednou za týden obecní stránky sledují 2 návštěvníci.  
 
Děkujeme za Vaše hlasy. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pondělí 25. června byly odtajněny výsledky soutěže Vesnice roku 2012. Naše obec ani 
tentokrát nedosáhla na medailové ocenění nebo jednu ze stuh. Úspěchem je však ocenění 
pro Pavla Zemana  za vzorné vedení obecní knihovny. 
 
Článek o tomto si můžete přečíst v odkaze zde: 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/slabcice 
Rozhovor s Pavlem Zemanem čtěte zde:  
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/pavel-zeman 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve čtvrtek 21. června uveřejnily Služby města Milevska na svých domovských 
internetových stránkách výsledky soutěže ve sběru PET lahví. Jak jistě většina z Vás ví, 
tak se jí zúčastnila i naše mateřská škola. Dokonce si vedla tak dobře, že v přepočtu 
kilogramů PET lahví na žáka skončila na prvním místě, gratulujeme.  
 
Kompletní výsledky čtěte v odkaze zde: 
http://www.smmilevsko.cz/aktuality/vysledky-souteze-ve-sberu-pet-lahvi-2011-2012/ 
Na toto téma vyšel článek v Píseckém deníku, čtěte ho v odkaze zde: 
http://pisecky.denik.cz/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 16. června se konal další ročník Pohádkové cesty. Letos se děti sešly již po 
šesté. Na tradiční cestu okolo Ostrovského rybníka se jich, za slunného počasí, vydalo 
110!!!! Zde mohly vidět a zasoutěžit si se svými oblíbenými pohádkovými postavičkami 
Nakonec, jako vždy, odcházely spokojené a šťastné 
 

 
Kompletní fotogalerii si můžete prohlédnout zde v odkaze: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Pohadkova_cesta_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 8. června se mladí hasiči vypravili  do rekreačního střediska Blaník v 
Louňovicích pod Blaníkem. Fotogalerii z této akce naleznete v odkaze níže: 
https://plus.google.com/photos/115925131340058843846/albums 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Ve středu 6. června se ohledně kauzy "plnírna plynu" pro Českou televizi vyjádřil 
hejtman Jihočeského kraje a starosta naší obce. Článek i s videoreportáží je ke 
shlédnutí v odkaze zde: http://www.ceskatelevize.cz/ct24/regiony/180196-plnirna 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 2. června se u příležitosti Dne Dětí konaly ve sportovním areálu TJ Sokol 
Slavnosti Vejrovského zemanství. Letos se zde děti sešly již po osmé. Tentokrát si 
zasoutěžily nejen v historických disciplínách, jako byla střelba z luku nebo luštění 
hlavolamů, ale tentokrát i v moderních soutěžích jako v ovládání autíčka dálkovým 
ovladačem nebo tancem na dotykové desce. Za vysoutěžené kupony si pak vybraly 
zaslouženou, převážně sladkou, odměnu. Atmosféru vyladila svými songy skupina  
Klíč a meč. 
 

 
 
Fotogalerii naleznete zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/VIII._Slavnosti_Vejrovskeho_zemanstvi_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve čtvrtek 31. května jsme ukončili další z anket, kterou jsme pro Vás připravili. 
Ptali jsme se Vás, jestli si myslíte, že naše obec získá nějaké ocenění v soutěži 
Vesnice roku 2012? 
 
Výsledky dopadly takto: Nejvíce hlasujících, celkem 20 (tj. 56%), si myslí, že máme 
šanci na nějaké z ocenění. 14 hlasujících (tj. 38%) volilo možnost, že nemáme šanci na 
úspěch. Pouhé 2 hlasy (tj 6%) získala možnost, že je mu to jedno. 
 
Děkujeme za Vaše hlasy a pro ty, kteří mají o soutěž opravdový zájem, přinášíme pár 
informací. 
Hodnotící komise navštíví naši obec 13. června, vše ostatní naleznete na oficiálních 
stránkách 
soutěže zde: http://vesniceroku.cz/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
UPOZORŇUJEME: Vzhledem k tomu, že se množí výskyt psích exkrementů na 
veřejných prostranstvých v obci Branice, prosíme majitele psů o odstraňování 
zmíněných nečistot. V případě, že nedojde k nápravě, přistoupí obecní zastupitelstvo k 
zvýšení poplatků ze psů formou úpravy veřejné vyhlášky. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Ve čtvrtek 10. května se objevil v Píseckém deníku článek o kuriózní situaci,  
která se stala v naší mateřince.  
 
Článek čtěte zde: 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/prekvapeni-u-svaciny-igelit-v-rohliku-
20120510.html 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve středu 9. května jsme ve fotogalerii založili novou složku, ve které budete moci 
sledovat pokračující práce při rekonstrukci komplexu kulturního domu. 
 
Fotogalerii naleznete zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Uprava_fasady_KD_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve středu 2. května jsme provedli aktualizaci sekci "O obci" a "Spolky". 
Doufáme, že se Vám upravená verze bude zamlouvat....... 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve středu 2. května byla ukončena sbírka ošacení pro občanské sdružení Diakonie 
Broumov. Tímto si dovolujeme poděkovat všem občanům, kteří podpořili tuto sbírku.  
 
Objem nasbíraného ošacení si můžete prohlédnout ve fotogalerii nebo zde v odkaze: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Sbirka_osaceni_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pondělí 30. dubna se pro děti konalo pálení čarodějnic. I přes nepříznivé počasí se ho 
zúčastnilo asi 30 dětí. Děti upálily čarodějnici, opekly si buřty a vše zakončily 
lampionovým průvodem k májce. Tu v podvečer postavili místní mladí muži. 
 

 
 
Fotogalerie z akce zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Paleni_carodejnic_staveni_majky_2012/ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V úterý 17. dubna otiskl Písecký deník článek o petici, která se týkala požáru v plnírně 
plynu firmy Tomegas. Článek čtěte níže v odkaze. Petici o uzavření provozu podepsalo 
okolo 350 občánů Branic a okolních vesnic. 
 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/lide-maji-z-plnirny-plynu-obavy-napsali-petici 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V sobotu 14. dubna se o úklid naší obce postarali společnými silami mladí hasiči a děti z 
mateřské školy za doprovodu rodičů. Tímto děkujeme všem za účast. 
V ten samí den provedli dobrovolní hasiči sběr železnho odpadu. 
 

 
 
Pár dalšcích fotografií naleznete zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Uklid_obce_2012 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 6. dubna uveřejnil Písecký deník další článek o obyvatelce naší obce, byla jí 
paní Marie Kotašková. V článku vypraví o vlastní tvorbě a výrobě vizovického pečiva.  
 
Článek zde: 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/mlada-japonka-si-z-branic-objednala 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pondělí 2. dubna vyšel v Píseckém deníku článek o přihlášce naší obce do Vesnice 
roku. Tento krátký článek si můžete přečíst v odkaze níže. 
 
http://pisecky.denik.cz/kratce/1045006-branice-penize-by-mohli-investovat-do-skolky 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V neděli 1. dubna jsme ukončili další z anket těchto stránek. Ptali jsme se Vás, jestli 
byste uvítali více vystoupení ochotnických spolků? 
 
Nakonec jasně vyhrála možnost (18 hlasů, tj. 60%), že byste tyto vystoupení uvítali ve 
větší míře než doposud. 7 hlasů (tj 23 %) si vysloužila odpověď, že vystoupení je 
dostatek. Nejmenšímu zájmu hlasujících (5 hlasů, tj. 17%) se "těšila" možnost:  
je mi to jedno. 
 
Děkujeme za Vaše hlasy. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V neděli 1. dubna otiskl Písecký deník článek o pěstiteli Ing. Míkovi a jeho odrůdě 
Mikra.Tento článek si můžete přečíst v odkaze níže. 
 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/pestitel-nazev-podle-krale-ktery-mel-velke-usi 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 30. března uveřejnily Služby města Milevska na svých internetových stránkách 
aktuální pořadí ve sběru PET lahví. V odkaze níže si jej můžete prohlédnout. 
 
http://www.smmilevsko.cz/aktuality/prubezne-vysledky-souteze-ve-sberu-pet-lahvi 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V pátek 16. března se v kulturním domě uskutečnila prodejní výstava. 
Zde v odkaze http://branice.rajce.idnes.cz/Prodejni_vystava/ naleznete několik fotografií 
z této akce. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V pátek 2. března zveřejnil Písecký deník článek o paní Vlastě Bardové a její výrobě 
kraslic. Článek čtěte v odkaze:  
 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/u-bardovych-v-branicich-maji-vejce-na-pridel 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V úterý 14. února uveřejnily Služby města Milevska další průběžné výsledky e sběru 
PET lahví. Pořadí naleznete v odkaze níže:  
 
http://www.smmilevsko.cz/aktuality/prubezne-vysledky-souteze-ve-sberu-pet-lahvi/   
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V neděli 5. února jsme ukončili hlasování o anketě, kde jsme se Vás ptali, co si myslíte o 
aktualizaci sekce "zastupitelstvo"?  
 
Do této ankety se zapojilo celkem 18 návštěvníků těchto stránek. Z toho 13 (tj.72%) si 
myslí, že je to dobrý nápad. Pro možnost uvítal(a) bych více informací jste hlasovali 3 
krát (tj.16%) a možnost, že je to zbytečné jste volili celkem 2 krát (tj.12%).  
 
Tyto obecní stránky se snažíme průběžně zvelebovat a aktualizovat, přesto, kdyby jste 
měli jakýkoliv nový námět na vylepšení nebo doplnění těchto stránek kontaktujte nás na 
e-mailu: obec@branice.cz nebo zde v návštěvní knize. Děkujeme 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Ve čtvrtek 2. února vypukl požár ve skladišti a plnírně plynů firmy Tomegas nedaleko 
Branic. Níže naleznete několik odkazů s videi, fotografiemi a články z kterých se můžete 
dozvědět více podrobností.......  
 
http://www.ceskatelevize.cz/ct24/regiony/163034-v-branicich-na-pisecku 
 
http://www.regiononline.cz/2012/02/03/pozar-plynu-evakuovani-obyvatele/ 
 
http://www.mediafax.cz/krimi/4002353-Hasici-likviduji-pozar-plnirny-plynu 
 
http://pisecky.denik.cz/pozary/pi-20120203-branice.html 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 29. ledna zavítal do místního kulturního domu ochotnický divadelní soubor 
Forbína z Jistebnice. Ve svém podání zde představili satirickou komedii s názvem 
Revizor od N.V.Gogola. Na představení si našlo cestu 75 dospělých diváku a  
dokonce i 10 dětí. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V sobotu 21. ledna se v kulturním domě uskutečnil již čtvrtý Obecní ples. Ten se těšil 
doposud největšímu zájmu, když ho navštívilo 205 platících návštěvníků. Hudebního 
doprovodu se opět výborně zhostila kapela Toro Band. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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V neděli 1. ledna se pod vedením Pavla Zemana vydalo na Novoroční pochod do okolí 
Branic 35 nadšenců. Všichni uvítali krásný výlet, který provázelo příjemné počasí a 
dobrá nálada.  
 
 Fotogalerie zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Novorocni_pochod_2012/  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
V neděli 1. ledna jsme ukončili anketní otázku. V té jsme se Vás ptali,  co si myslíte o 
letošní Mikulášské nadílce?   
 
Dvakrát jste vybrali možnost, že se vám na nadílce moc líbilo. Sedm návštěvníku stránek 
si myslí, že by to chtělo něco nového.  Stejný počet hlasů získala možnost,  
že jste se bohužel nadílky nemohli zúčastnit.  Dva hlasující uvedli, že tento typ zábavy je 
ztrátou času.  
Tímto bychom Vás chtěli poprosit, abyste jakékoliv nápady na vylepšení či změnu nebo 
úpravu nadílky  
popsali v knize návštěv nebo v e-mailu: obec@branice.cz 

 


